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Til Morten Villumsen 
 
Ifølge aftale sender jeg hermed en anmodning om at få lov at fortælle miljøudvalget om: 
- vores oplevelser med ulven og de problemer det medfører  
- Skov og Naturstyrelsens håndtering af forvaltningsplanen 
 
Vi laver 12 slides omhandlende følgende: 
 
Introduktion 

- Åse Svendsen 

- Fåreavler i Sønderjylland 

På 17. år fåreavler – 500 moderdyr med en produktion på 1000 lam om året 
 
Slide 2: Kort 
Slide 3 & 4: Story line tab af dyr 
Slide 5 & 6: Story line dialog med Skov og Naturstyrelsen 
Slide 7 – 10: Billeder af dyr 
Slide 11: Forventninger til Skov & Naturstyrelsens håndtering af forvaltningsplanen 
Slide 12: Spørgsmål 

 
 
Med venlig hilsen 
 

Hedelam 
 
Åse Svendsen 
Nørrehedevej 27 
6780 Skærbæk 
Tlf 74757192 
Mob 23931172 
www.hedelam.dk 
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